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Abstract (en)
A suspension filing system for a stack of perforated continuous paper has two wing parts (5, 10), which can be swivelled relative to each other, and a
suspension part (15) which is connected to said wing parts. At least two holding pins, which can be brought into engagement with aligned perforation
holes (20) of a stack of perforated continuous paper arranged on one side between the wing parts, extend between the inside surfaces of the wing
parts. Each wing part has at least two gaps, the axes of which can be swivelled relative to the wing part. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Aufhängevorrichtung für Stapel perforierten Endlospapiers weist zwei zueinander verschwenkbare Flügelteile (5,10) und ein damit verbundenes
Aufhängungsteil (15) auf. Zumindest zwei Haltestifte, die mit fluchtenden Perforationslöchern (20) eines einseitig zwischen den Flügelteilen
angeordneten Stapels perforierten Endlospapiers in Eingriff bringbar sind, erstrecken sich zwischen den Innenflächen der Flügelteile. Jedes
Flügelteil weist zumindest zwei Durchbrüche auf, deren Achsen zum Flügelteil schwenkbar sind.
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